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      Аннотация

    
        
          Целью работы является изучение информационных систем и информационные технологий в корпоративном управлении и разработка проекта по их внедрению и развитию на примере ООО «Хенкель». Задачи работы: -	Изучение сущности и эффективности информационных систем и информационных технологий; -	Проанализировать финансовые показатели ООО «Хенкель»; -	Определить роль современных информационных систем и информационных технологий в корпоративном управлении, проанализировать информационные системы и информационные технологии корпоративного управления ООО «Хенкель»; -	Разработать проект внедрения и совершенствования информационных систем и информационных технологий корпоративного управления для ООО «Хенкель».
        

        
          The aim of the graduate qualification work is study of information systems and information technologies in corporate governance and development of a project for their implementation and development using the example of Henkel. Tasks of the graduate qualification work: -	studying the essence and effectiveness of information systems and information technologies; -	analyze the financial performance of Henkel; -	determining the role of modern information systems and information technologies in corporate governance, analyze the information system and information technologies of corporate governance of Henkel; -	Development of a project for the implementation and improvement of information systems and corporate governance information technologies for Henkel.
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